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Írásbeli kérdés

Dr. Katona Béla

az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Újabb kommunikációs trükk, újabb fantompályázat?” — címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Herczog László szociális és munkaügyi Miniszter
Úrhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajnálattal kell tudomásul vennünk, hogy a Kormány magatartása továbbra sem javul .
Az európai uniós polgárok adójából nyújtott pályázati keretpénzek komoly része megy el
olyan pályázatok kommunikációjára, amik elsősorban csak papíron léteznek .

Sajnos a gond az, hogy jelen esetben, most épp egy olyan pályázatról van szó, am i
napjaink legéget őbb problémáira próbál megoldást találni . Ezek a munkahely teremtés, a
megváltozott munkaképességűek foglalkoztatása, az akadálymentesítés és a munkaadók
terheinek csökkentése. A TÁMOP 1 .1 .1/09-re elvileg a fogyatékosokat foglalkoztató
vállalkozások akadálymentesítésre és gépbeszerzésre kérhetnének uniós támogatást anna k
érdekében, hogy minél több megváltozott munkaképesség ű embernek adhassanak munkát . A
pályázatok tavaly július 3-án jelentek meg hivatalosan a Nemzeti Fejlesztési Ügynöksé g
(NFÜ) rendszerében, s a kiírás szerint tavaly augusztus harmadikától be is lehetett nyújtani a
pályázatokat, ám az ehhez szükséges kitöltőprogram a mai napig nem készült el .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Önök hanyagsága miatt kénytelenek tovább várakozni azok a cégek, amelyek az
idei és jövő évi támogatási megvonások ellenére is szeretnének fogyatékosokat foglalkoztatni ,
miközben a munkahelymegtartó intézkedések késésének következtében több ezer csökken t
munkaképességű személy már elvesztette állását .

Tisztel Miniszter Úr !

Vajon az, hogy Önök olyan pályázatokat kommunikálnak, amelyek nem
hozzáférhetőek, nem más mint egy újabb kommunikációs trükk, vagy az Önök által megbízot t
ESZA nonprofit Kft . az amely nem végzi el a feladatait?



Tisztel Miniszter Úr !

Az Állampolgári Jogok Országgyűlési Biztosa, Dr Szabó Máté nemrég „Elhúzódó
akadálymentesítés, esélyegyenlőtlenség a közlekedésben” címmel közzé tet t
állásfoglalásban lesujtónak tartja az akadálymentesítés jelenlegi állapotát . Véleménye szerint
égetően fontos lenne, hogy a pályázati kiírásokban a meglévő infrastruktúra
akadálymentesítéséne is el ő térbe kerüljön.

Félő hogy, amikor Önök meghirdetnek egy olyan pályázatot, amely éppen ezt a célt
szolgálná, ugyanakkor a pályázatra való jelentkezést nem teszik lehet ővé, akkor pont az
ellenkezőjét teszik, mint amit az ombudsman fontosnak tart .

Mindezekre tekintettel kérdéseim a következ ők :

• A kitöltőprogram miért nem készült el a szükséges határid őre és mikorra kívánjá k
pótolni?

• Miért írnak ki úgy pályázatot, hogy tudják még nincs készen a kitöltő programjuk?

• Nem gondolják, hogy félrevezetik a lehetséges pályázókat azzal, hogy olyan
pályázatot reklámoznak, amiről tudják, hogy hónapok óta nem lehet rá jelentkezni?

• Tervez-e a minisztérium vizsgálatot annak tisztázására, hogy kik a felelősek a több
mint fél éves késésért ?

• Mit tesznek annak érdekében, hogy a jövőben ilyen ne fordulhasson elő?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2010 . január 8 .

Hirt Ferenc

Fidesz — Magyar Polgári Szövetség
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